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Z A P I S N I K 
sa 62. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 1. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik grada Delnica; Martina Petranović, službenica 
Stručne službe za obavljanje poslova tijela grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, 
pročelnica JUO Grada Delnica; Davorin Klobučar, djelatnik  Goranskog sportskog centra; Dragan 
Abramović, zapovjednik JVP Delnice; Hrvoje Zatezalo, djelatnik KTD Risnjak-Delnice d.o.o.; 
Indira Rački Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Đulio Jusufi, voditelj 
Odsjeka za proračun i financije, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada 
Delnica, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje 
i promet, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

 
Odsutni: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle, Zvezdana Jerković, Dario Medvedec.  

 
Na početku sjednice gradonačelnik se obratio novoj direktorici Turističkog ureda TZ 

Grada Delnica, gospođi Mireli Srkoč Šenkinc, zaželjevši joj puno uspjeha u radu. Uz sve teškoće 
koje su trenutno prisutne ali koje će se riješiti i uspješno okončati, nada se da će se Turistički ured 
baviti temeljnim zadaćama koje jesu pred njim, a vezanim za bolji turistički promet i rezultat 
ovoga Grada.  
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
MARTINA PETRANOVIĆ 
- Nastavak aktivnosti vezanih oko uspostave Udruge zemljišnih zajednica Gorskog kotara. 
- Aktivnosti oko uspostave info punkta. 
- Pomoć oko zapisnika Gradskog vijeća vezano uz amandman na Odluku o socijalnoj skrbi.  
- Izrada Odluke o određivanju predstavnika Grada Delnica u postupak javne nabave u 

Komunalcu. 
- Danas je omeđivanje zemljišta za Dom OSRH odnosno Knjižnice. 
- Nastavak aktivnosti vezano uz rujansku sjednicu Gradskog vijeća. 
- Pripreme za raspisivanje natječaja za stipendije. 
 
GORDANA PISKAČ 
- Danas je otvaranje ponuda na raspisani natječaj za javnu nabavu „Supilova II. faza - 

infrastruktura Komunalac“. 
- Radnički dom: Donesena je okončana situacija, očekuje se od Risnjaka zahtjev za transfer 

tako da se okončano izvješće podnese prema Fondu. Nastavit će se priča u smislu spajanja na 
fekalnu kanalizaciju objekta, projektant je obećao da će danas dostaviti tehničko rješenje. 



Prošli tjedan kontaktirala je g. Puškarića i dogovorena je lokacija MUP-ovih nadstrešnica što 
će projektantica iscrtati. Dat je nalog Obrtu „Juranić“ da očisti upojni bunar koji je pun mulja. 

- Ovaj tjedan bit će aktivne pripreme na rebalansu proračuna. 
- Centralno grijanje u zgradi Grada: kotao je montiran, no došlo je do problema s dimnjakom 

koji neće zadovoljavati bez elevatora jer je dimnjak predviđen za naftu odnosno ima premali 
profil za pelete, a nitko od Fonda nije upozorio na taj problem. Očekuje ponudu za elevator.   

- Utorkom su sastanci vezani uz Supilovu ulicu.  
- Došao je upit od Savjeta za zelenu energiju i poziv za članstvo koje je 2.500 kuna godišnje.  
- Video nadzor: prošlog tjedna obiđen je teren, došla je ponuda za izradu projektne 

dokumentacije za svih 5 lokacija na iznos od 5.000 kuna.  
- Bit će aktivnosti vezane uz silne upite građana oko natječaja Fonda. Jedan je i g. Raukar koji 

je jako zainteresiran za to ali nikako se ne javlja na natječaj.  
 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Podnio je izvješće glede jučerašnje proslave Dana župe Kuželj i proslave patrona Ivana 

Glavosjeka.  
- Danas će se otvoriti ponude za Glavni izvedbeni projekt za skijalište Platak. 
- Stadion: ovoga tjedna održavat će se nogometne utakmice, nogometaši su zadovoljni ovim 

dijelom sanacije, planira se dopremiti još cca 25 kubika materijala kako bi se izravnale 
neravnine kod golova.  

- Što se tiče sanacije bazena direktor je obavio razgovor s gospodinom Ivančićem koji je 
sudjelovao u izradi i dosadašnjim sanacijama bazena. Sanacija bi uskoro trebala krenuti, a u 
tom smislu obavljen je i razgovor s Primorsko-goranskom županijom glede osiguranja 
sredstava. 

- U subotu će se u multifunkcionalnoj dvorani održati aktivnosti vezane uz Memorijal „Goran 
Gašparac Pupin“. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Pored redovnih aktivnosti  vezanih uz predavanja, vježbe, održavanje vozila akcent će biti na 

organizaciji Memorijala „Goran Gašparac Pupin“ koji bi se trebao održati u subotu na 
prostoru tržnice ili u multifunkcionalnoj dvorani (ovisno o vremenu).  

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- S današnjim danom počinje raditi volonterka Jana Štimac te će raditi sa njom kako bi se 

upoznala s poslovanjem i educirala za samostalno obavljanje poslova. 
- Obradit će se turistički promet za kolovoz. 
- Nakon sastanka u MUP-u ispraznit će se poslovni prostor za info točku. 
- Radit će se na organizaciji manifestacije „Dejuonško lejto je finejuo“. 
- Uputiti će poziv direktorici Turističkog ureda PGŽ gospođi Ireni Peršić Živadinov za susret u 

Delnicama.  
- Subota je rezervirana za dolazak nizozemskih novinara u NP Risnjak. 
- Realizirat će se aktivnosti vezane uz dobivene potpore Hrvatske turističke zajednice. 
 
HRVOJE ZATEZALO 
- Nastavlja se s košnjom zelenih površina i parka, te čišćenju pješčanih i betonskih staza u 

parku. 
- Čisti se Radnički dom, postavljaju se stakla na ulazna vrata i ličenje ulaznih vrata. Nakon što 

sve bude gotovo upriličit će se svečano otvorenje. 
- Obavljaju se redovne aktivnosti vezane uz čišćenje grada, groblja, placa. 
- Jedan je djelatnik na poslovima čišćenja u Brodu na Kupi. 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Redovito i kontinuirano se obavljaju poslove vezani uz posebne uvjete gradnje, suglasnosti i 

naknade za nezakonito izgrađene zgrade, rješenja za komunalnu naknadu, izdaju se potvrde, 
uvjerenja, suglasnosti. 

- Supilova ulica: radi se na utvrđivanju projektnog zadatka za oteretni kanal do Štefićevog 
dola; svakog utorka održavaju se sastanci i dogovori oko izvođenja radova, ovog tjedna 
trebali bi početi radovi vezani uz fontanu u svrhu čega je proveden postupak za nadzor. 

- Novi volonteri uvode se u posao.  
- Ažurirat će se podaci na popisu javne rasvjete.   
- Sastavit će se Ugovor o najmu stana u Lujzinskoj cesti.  
- Izvršit će se primopredaja poslovnog prostora u Domu Crni Lug. 
- Pripremit će se natječaj za izmjenu krovišta u Pošti Brod na Kupi. 
- Radit će se na rebalansu. 
- Odaslati će se računi za komunalnu naknadu za 3. kvartal kao i za najam zgrade Grada.  
- Izdaju se rješenja, odluke  vezane uz oslobađanje od plaćanja komunalne naknade. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Zbog korištenja godišnjeg odmora trenutno u Knjižnici rade dvije osobe. 
- Ima dosta aktivnosti vezanih uz obilježavanje 140. obljetnice (promocija Laloševe knjige, 

centralna svečanost, priredba Djeca djeci, predstava, okrugli stol, informativni letak, 
pozivnice, plakati, izlog, osobno izlaganje).  

- Prijava na natječaj Grada za javne potrebe. 
- Održat će se sastanak s gospođom Jelenom Tihomirović i gospođom Zaborac. 
- Ovaj će tjedan položiti prisegu za suca porotnika. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Kroz mjesec kolovoz radili smo na stavkama proračuna vezano uz rebalans, sve je usmjereno 

ka Supilovoj ulici što je povezano i za zaduženje. Dokumentacija je pri završetku. Vrše se 
konzultacije s HABOR vezano uz natječajnu dokumentaciju. 

- Radi se na polugodišnjem izvršenju koje mora biti poslano vijećnicima Gradskog vijeća do 
15. rujna.  

- Ovaj tjedan gradonačelniku će dostaviti natječaj vezano za nabavu tableta za članove 
Gradskog vijeća. Gradonačelnik navodi da u svezi toga treba napraviti izmjenu i dopunu 
Poslovnika na način da se izbriše alternativna mogućnost dostave materijala u živo već da 
materijali isključivo idu elektroničkim oblikom. 

- Obavljat će se redovne aktivnosti - knjiženje faktura, izvodi, obračun plaća za proračunske 
korisnike, izvještaj o ostvarenju prihoda proračuna, mjesečni izvještaji za stanove sa 
stanarskim pravom, krediti i slično. 

- Kolega Majnarić radi na izvještaju o napretku projekta Supilove ulice prema programu IPAD, 
obavlja poslove vezane uz praćenje energetske učinkovitosti, na Programu Škocijan-Risnjak, 
Poslovnoj zoni Kendar, programu E-županija, na korištenju obnovljivih izvora energije u 
obiteljskim kućama (natječaj je otvoren do 5. 9) te na povećanju energetske učinkovitosti za 
što je natječaj za građanstvo raspisan do 12. rujna.  

 
Dovršeno u 8,35 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 

 


